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Halterofília 

Nucete, 
nova 
millor 
marca de 
Catalunya 
GIRONA(De la nostra Redac
ció), -r- Josep Uuís Nuceté va 
batre diumenge, proppassat, 
un nou rècord de Catalunya, 
el de la modalitat d'arrancada 
dins la categoria sènior, que 
l'ostentava erî  Jordi Pla, de 
Barcelona, des dè 1972 amb 
87'5; en Josep L·luís Nucete 
va alçar-ne 88. r 

D'aquesta manera, l'alça-
dor gironí té en aquests mo
ments tots els rècords de Ca
talunya dins la seva catego
ria i en les dues modalitats. 

Cal dir que del Triangular 
que es disputava diumenge a 
Terrassa, en el qüàl hi prenien 
part el C.P. Terrassa, amb 
3.569 punts Girona queda 
en segon Hoc amb 3186, i 
en tercer el Mallorca, amb 
3.150 punts. D'altra banda, 
hem de destacar que en Ra
mírez, del G.E.ÍE.G., va ba
tre el rècord de Total Olím
pic de Girona, amb 222'5 
kgs. 

En un altre ordre de coses, 
hem de dir que el cap de set
mana passat va tenir lloc el II 
Trofeu Superació Interesco-
lar,.:que va celebrar«e en el 
Pavelló de Sant Josep. En ell 
hi participaven els vint-i-cinc 
millors classificats. D'entre 
ells va quedar primer l'An
drés Justícia, amb 78 punts. 

L'equip espanyol de lemj dimarts seià a Barcelona. (Foto Còmalat) 
• ' ' ' . • -

Abans d'iniciar el viatge cap a Moscou 

Els olímpics gironins 
tornaran a casa dimarts 
SAINT MORITZ (De la nostra Redacció, per R. R.) . - L'e
quip espanyol de rem olímpic que actüíJment es troba als 
Alps Suïssos, acabant de preparar els dari-ers detaUs de la 
seva presència en la propera olimpíada de Moscou, arriba
rà a terres catalanes dimarts propvinent. Val a dir que en el 
conjunt espanyol s'hi troben pràcticament la totaUtat dels 
components del primer equip del C. N. Banyoles, entre ells 
en Salvador Verges i en Josep Pardàs, que seran els únics gi
ronins que prenguin part en l'olimpíada russa. 

Tal i com ja va avançar en el 
seu dia PUNT.DIARI l'equip es
panyol de rein olímpic esta en
llestint la\^éva preparació amb 
vistes als Jocs Olímpics de Mos
cou, en els Alps suissos. L'objec-
tiu d'aquestà estada passa bàsica
ment pel fet que en aquella alça
da, els pulmons agafen més capa
citat d'aire^ i,- lògicament, en bai
xar a la plana la resistència ha 

augmentat, d'una manera molt 
considerable, 

No passaran per Girona 

Els membres del C. N. Banyo
les que formen part de l'equip 
espanyol de rem olímpic no pas
saran per Girona en el seu re
torn de Saint Moritz. Concreta
ment arribaran a l'aeroport de 

Atletisme 

Joan Collell i Pere Arco, dos 
campions de Santa Coloma 

i 

SANTA COLOMA DE FAR
NERS. ( De la nostra Redacció, 
per R.R.). — Joan ColleD i Pere 
Arco formen part d'aquest mag
nífic planteu d'atletes que el 
capdavanter del Club Olímpic 
Farners ha sabut forjar «n el de
curs dels darrers temps. De nuca 
en mica, la tasca entusiasta d'en 
Manel Fernahdez ha donat els 
seus fruits i avui el club selvatà 
és, sense cap mena de dubtes, un 
dels primers de les nostres co
marques. 

Pere Arco té actuahnent un 
temps de 8 minuts, 39 segons i 
4 dèciniesen la distancia de 3000 
metres lliures, essent la millor 
marca de Girona de la distància. 
Dos cronos també força bons 
són eb referents a 1500 metres, 
amb 4 minuts, 9 segons i una dè
cima, i els 800 metres, amb dos 
minuts i dos segons. En Pere Ar
co va prendre part en la trobada 
internacional de Marsella desen
volupada aquest passat cap de 
setmana i ens fa avinent que "no 
vàrem tenir cap mena de proble
mes per guanyar. Aquella gent 
són força fluixos". L'atleta colo-
me ne té actualment setxe. anys i. 
l'any vinent encara serà juvenil. 
Aquest fet li obre un camp de 
possibilitats immens. "FI meu 
objectiu es continuant. trebà-

Pere Aico i Joan Collell, dos campions. (Foto J. C. Codolà) 

llant per fer-ho cada dia nüUor. 
En Manel és un gran entrenador 
que bàsicainent ens ensenya a 
córrer, i això és molt important" 

Joan Collell, 

Per la seva banda, eh Joan Co-
llei té el rècord de Girona de 
5.000 nietres, anib 15 minuts, 6 
segons, que també és la segona 
milloír marca catidana. Ell mateix 
ens assegura què "la prova que 
més em costa de fer és la de cinc 
mil metres, encara que també 
participo en les tres mil obstacles 

i en 1500 metres llisos". Actual
ment, en Joan Collell té disset 
anys i és un dels atletes gironins 
júniors amb més possibilitats 
amb vistes a l'esdevenidor, enca
ra que eS mateix assegura que 
"haig de treballar de mica en mi
ca. No m'interessen els resultats 
espectaculars, sinó el treball con
tinuat i segur". Sobre el nivell 
de l'atletisme gironí, ens assegu
ra que "està francament molt 
baix, però sembla qué en els dar
rers temps s'ha produil un des
vetllament important a tots els 
nivells que pot. ser molt interes
sant". 

Barcelona dimarts; per continuar 
dimecres viatge cap a Moscou, 
conjuntament amb tota l'expedi
ció que prendrà part en aquesta 
edició dels Jocs Olímpics repre
sentant Espanya. 

Segons que s'ha confirmat a 
PUNT.DIARI des del lloc on es 
troben allotjats els remers espa
nyols, existeix una certa preocu
pació entre els esportistes arran 
de la tnanca de permisos militars 
per viatjar a Moscou per als es
portistes que es trobin implicats. 
Amb tot, sembla que no hi hau
rà cap mena de problemes, puix 
que l'equip espanyol de rem ja fa 
alguns mesos què va solJicitar els 
permisos oportuns de rauix)ritat 
competent i aquests varen ser 
lliurats sense cap escarafall. 

Rem 

EIC.N. 
Banyoles, 
als 
campionats 
d'Europa 

BANYOLES. (De la nostra 
Redacció). — L'equip del C. 
N. Banyoles juvenil prendrà 
part en els campionate d'Eu
ropa que es desenvoluparan 
el proper cap de setmana a 
Piebiluco-Itàlia. Malgrat que 
el conjunt banyolí ha tingut 
dificultats greus per poder-ee 
formar, el cert és que amb un 
equip de circumstancies seran 
presents' en aquesta edició 
dels Campionats d'Europa de 
rem: 

Tal i com ja va avançar en 
el seu dia PUNT.DIARI en 
aquestes mateixes planes, l'e
quip, del V.N. Banyoles ha 
tingut nràlts de problemes per 
poder-se formar, ja que la ma
joria de remers es tàroben ac
tualment concentrats a Sant 
Moritz amb vistes a la propera 
edició dels Jocs Olímpics, 
mentre que els altres no hi 
poden prendre part perquè en 
l'edició precedent d'aquests 
Campionats d'Europa varen 
esdevenir-ne guaiiyadors.Ar-
ran de tot això, l'equip ba
nyolí és de chrcumstàncies, 
amb gent de juvenils i de se
gona fila. Cal esperar que el 
paper que aconsegueixi fer el 
Banyoles en aquests Campio
nats d'Europa no sigui exces
sivament brillant. 

A Caldes no en saben pas ben res 

La Generalitat s'ocupa 
del circuit de Catalunya 
CALDES DE MALAVELLA 
(De la nostra Redacció).— El 
cúrcuit de Fórmula I de Cal
des de Malavella continua es
sent tema d'actualitat. Des
prés de les reunions que han 
portat a terme els membres 
de "Ajuntament de la vila sel-
vatana i els capdavanters del 
RACC, tot ha quedat en punt 
mort. Segons que s'infomïava 
a PUNT.DIARI ahir des del 
Consistori de Caldes, "de mo
ment no ens han dit ben bé 
res. Nosaltres no hem fet cap 
m S pas, a l'aguait del que pu
guin decidir els membres del 
RACC. Pel que fa al pla d'or
denació urbana de la vila, 
continua en el tràmit de con
fecció i encara trigarà com a 
mínim un parell de mesos a 
tancar-sè d'una manera defíni-
tiva". 

Pel la seva banda, els cap
davanters del Reial Automò-
vil Club de Catalunya es varen 
reunir dimecres a la tarda 
amb el president de la Genra-
litat de Catalunya, honorable 
Jordi Pujol, per parlar precisa
ment de la futura posta en 
funcionament del circuit de 
Catalunya de Caldes de Mala
vella. Cal recordar que el pro
jecte del nou circuit dè C t̂a-

El circuit de Catalunya es torna a 
beUugai. (Foto R. R.) 

lunya costaria ün total de 
cinc-cents milions de pessetes, 
quantitat, molt important i 
que escapava de les possibili
tats del RACC. Amb tot, se
gons que sembla, en el decurs 
dè la reunió amb en Jordi Pu
jol es va parlar de la possibili
tat de què els diners sobrants 
del Mundial de futbol del 82 
siguin destinats en aquesta 
obra automobilística. 

Èn definitaiva, doncs, sem
bla que el Qrcuit de Catalu
nya es toma a despertar i és 
molt possible que aviat deixi 
de ser un projecte utòpic per 
convertir-se en quelcom pale-
sable i concret. 
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